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Deltakere:	
Ellen, Erik, Grethe, Audun, Tomas, Rune, Siri, Si (referent) 

Sak1:	Årshjulet	
Det blir gjort en overlevering av oppgaver og gjennomgang av punkter fra årshjulet. 
Administrerende oppgaver blitt fulgt opp. 
 
Dato for årsmøtet 2019 avsatt: Onsdag 3.april kl 18.30, JSL bygget. 

Sak2:	Økonomi	
Styret sammen med DL diskuterer økonomi og regnskapsføring i klubben. Det blir diskutert 
forbedringspunkter som kan gi økt kontroll, sørge for kontinuitet og bedre tilbakemeldinger i løpet av 
sesongen.  

Enighet om å avholde et møte med Paal Martin for videre avklaring. Hovedansvarlige; styret v/Ellen, 
Rune og DL Audun. Resten av styret blir involvert ved behov og beslutninger. 

Sak3:	DL	orienterer	
- Diskusjon sammen med styret om rammene for  

- Hopp pris 
- Årsavgift 
- Driftsresultat og mål 
- Langtidsplan samt JLS avtale 

- Rune informerer om møtet som ble holdt med JLS -  

Styret må se nærmere på beste mulige kostnadsstruktur opp mot JLS avtale og langtidsplan. 
Ny møte med JLS neste uke.  

- Bakkemannskap: under kontroll/pågående prosesser 
- Terminliste: største delen er oppdatert og klar. 



 
- Bemanning piloter er pågående. 
- Spot On byttet ut med SkyVoss. 
- Kjøp av nye elevdresser. 
- DL lønn/kontraktsforhandling: Styret oppdaterer ansettelseskontrakt til DL til neste møte. 
- DL henvender på vegne av Blue Pelicans om treningsstøtte: Styret vedtar at treningsstøtte 

ikke innvilges. Grunnlag for treningsstøtten er lag som skal delta i NM.  
- Sanitærcontainere: Det avventes med kjøp fram til april for å finne en bedre 

finansieringsløsning. 

- HI informerer : 2019 - bredere utvalg av instruktører, skjermflygingskurs, fokus på utstyr, 
materiellkurs  

 

Sak4:	Budsjett	
Med kostnadsstruktur, så dannes det en ‘budsjettgruppe’ med Ellen, Rune og Audun. De kaller inn til 
eget møte for å danne budsjettforslag. Dette legges fram ved beslutning til styret. 

 

Sak5:	Gjennomgang	langtidsplan	
Deler av planen er avhengig av JLS avtale. Avklaring med JLS neste uke.  

 

Sak6:	Overlevering	oppgaver	
Grethe overleverer sine oppgaver i styret.  

 

Sak7:	Punkter	fra	årsmøtet	
Styret gjennomgår punktene fra årsmøtet. 

 

Sak8:	Eventuelt	
- Styret må avklare bemanning kurs/elevansvarlig. 
- Forsikring: Styret gir fullmakt til Audun og Rune til å sjekke opp de nødvendige forsikringene. 
- Sponsoravtale: Rune har en prosess pågående. 
- JLS og TØFSK styret: Styret ønsker tettere dialog. Audun/Rune tar en dialog med Tor for å 

avklare hvordan sammen bedre kommunikasjonen.  

 


